
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

(;is (JJJ

Irományszárra : K 19»54

Érkezett: 2008 JÓN 1 6 .

Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
a Magyar Köztársaság Országgyűlésének Elnöke
részére

Helyben
Tisztelt Elnök Asszony !

„Rendőrőrsöt Adyligetre!” címmel a Házszabály 91 .§ (1) bekezdése értelmében kérdést
kívánok benyújtani Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, vizsgálja meg egy rendőrőrs Adyligetre való telepítésének lehetőségét, melynek
intézkedési területe Adyliget, Remeteszőlős és Nagykovácsi lenne .

Kérésem indokai :

• Adyligeten, Remetesző lősön és Nagykovácsiban összesen mintegy 10000 ember él .

• Nagykovácsit kivéve - ahol egy fő körzeti megbízott teljesít szolgálatot - nincs jelen a
rendőrség, leszámítva azokat a nagyon ritka eseteket, amikor Budaörsr ől, esetleg
Budakeszirő l forgalomellenőrzés céljából megjelennek .

• Mindhárom település egy út mentén fekszik . Adyligetet elhagyva semmilyen
leágazódás nincs .

• Adyliget és Remetesző lős szinte teljesen összeépült .
• Nagykovácsiban és Remetesző lősön a lélekszám további erő teljes emelkedése várható ,

így a bűnelkövetések és a közlekedési kihágások száma növekedni fog .
• Nagykovácsi és Remetesző lős bűnfelderítési mutatói nagyon rosszak .

• Az állampolgárok biztonságérzetét és a bűnözők bizonytalanságérzetét nagyban
növelné a rendőrök állandó jelenléte a fent felsorolt településeken .

Bár tudom, hogy Adyliget Budapesthez tartozik, Remetesző lős és Nagykovácsi pedig önáll ó
települések, mégis úgy érzem a települések földrajzi közelsége nem csak gazdaságosság i
szempontok, hanem a logika szerint is hosszabb távra jelentene megnyugtató megoldást az ot t
élő állampolgároknak .

Kérdezem Miniszter urat :

Lát – e lehetőséget arra, hogy Adyligeten új rend őrsöt hozzanak létre, melynek
intézkedési területe Adyliget, Nagykovácsi, Remetesz ő lős lenne?

Nagykovácsi, 2008 . június 13 .

Gulyás Dé s
Országgyűlési képviselő
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